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Zápis č. 2/2018 

ze zasedání Zastupitelstva obce Klokočná č. 2/2018 

konaného dne 28. 3. 2018 v 1900 hod. v sále Hostince Na Klokočné 

 

 

Přítomni:  Ing. Miloslav Rovný, Petr Prokýšek, Ing. Blanka Habrmanová PhD, Mgr. 

František Bártek, Jan Malý, Martin Pávek, František Bašta 

Omluveni:    

Neomluveni:  

 

Celkový počet přítomných zastupitelů: 7 

Celkový počet nepřítomných zastupitelů:  0 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Klokočná zahájil starosta obce Miloslav Rovný (dále 

„předsedající“), přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích byla na úřední desce 

Obecního úřadu Klokočná zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to 

od 20. 3. 2018 do 27. 3. 2018. Předsedající dále konstatoval, že dle prezenční listiny je 

přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Předsedající navrhl, aby ověřovateli zápisu byli pan Petr Prokýšek a pan Jan Malý, 

zapisovatelem paní Šárka Machaňová. Předsedající vyzval zastupitele k vznesení 

protinávrhů. Předsedající vyzval přítomné občany, aby se k návrhu vyjádřili. K návrhu se 

nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení:  

„Zastupitelstvo obce Klokočná určuje ověřovateli zápisu pana Petra Prokýška a pana 

Jana Malého, zapisovatelem paní Šárku Machaňovou.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-13-2/2018 bylo schváleno. 

3. Schválení programu 

Předsedající seznámil členy zastupitelstva i všechny přítomné s návrhem programu 

zasedání v souladu s pozvánkou. Předsedající přečetl připravený a zveřejněný následující 

program: 

1) Zahájení zasedání zastupitelstva 

2) Určení ověřovatelů a zapisovatele 
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3) Schválení programu 

4) Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

5) Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

6) Rozpočtové opatření č. 2/2018 

7) Souhlas s prodejem obecního pozemku parc. č. 351/2 - manželé Freissl 

8) Souhlas s prodejem obecních pozemků parc. č. 352/1 a parc. č. 94/10 - Jana Mura-

nová 

9) Návrh na pořízení Změny č. 1 ÚP Klokočná (sběrný dvůr) 

10) Informace o postupu přípravných projektových a inženýringových prací v projektu 

Kanalizace Klokočná – kritická místa 

11) Smlouvy na zřízení věcných břemen – kabelové přípojky NN – přečerpávací stanice 

kanalizace 

12) Žádost o dotaci na pořízení DA pro JSDHO 

13) Strategický rozvojový plán – informace o postupu – anketa 

14) Kasační stížnost - informace 

15) Různé 

• Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající vyzval zastupitele, aby se k navrženému programu vyjádřili.  

Mgr. Bártek navrhl, aby do programu byl zařazen nový bod „Usnesení Kontrolního výboru 

ke zprávě k inventarizaci majetku za rok 2017“ 

K návrhu se již nikdo nevyjádřil.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje předložený a zveřejněný program veřejného 

zasedání dolněný o nový bod č. 15 – Usnesení Kontrolního výboru ke zprávě k 

inventarizaci majetku za rok 2017.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-14-2/2018 bylo schváleno. 

4. Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

Předsedající konstatoval, že zápis byl ověřen. Proti zápisu nebyla podána žádná námitka.  

5. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

Předsedající vyzval předsedu Kontrolního výboru Františka Bártka, aby informoval, která 

usnesení zastupitelstva z minulého zasedání byla splněna. Fratišek Bártek informoval, že 

byla kontrolním výborem provedena kontrola zápisu č. 1/2018 a 12/2017 a byly prověřeny 

dvě věci – dotace SDH Klokočná za rok 2017, která byla vyplacena na účet a dotace SDH 

Klokočná za rok 2018, která zatím vyplacena nebyla – úkol dle schváleného usnesení trvá.  
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6. Rozpočtové opatření č. 2/2018 

Předsedající vyzval Blanku Habrmanovou, aby se ujala tohoto bodu programu. 

Blanka Habrmanová seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 2/2018, kterým se 

mění Rozpočet na základě doporučení kontroly HZS a to navýšením pol. 5901 – Ochrana 

obyvatelstva v §5212 o částku 5.000,- Kč (pro případ krizové situace). Dále se navyšuje 

paragraf 2310 Pitná voda o položku 6349 – majetkový podíl v I.Q 2018 na vodovodu v SO 

RJ ve výši 19 098,40,- Kč. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Martin Pávek měl námitku proti pozdnímu zaslání rozpočtového opatření zastupitelům 

k prostudování. Vyzval Blanku Habrmanovou, aby zasílala materiály s dostatečným 

předstihem. Toto bude i důvodem, proč se zdrží hlasování, protože neměl čas na 

prostudování podkladů. Předsedající upozornil, že informaci k rozpočtovému opatření, 

které se týkalo 3 položek, prezentoval v úplně stejném formátu před 14 dny na poradě 

zastupitelstva. K návrhu se již nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2018, které tvoří 

přílohu č. 1 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechá o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Jan Malý, Petr Prokýšek, Blanka 

Habrmanová 

proti: 

zdržel se: Martin Pávek, František Bártek, František Bašta 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  4 Proti  0 Zdržel se  3 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-15-2/2018 bylo schváleno. 

7. Souhlas s prodejem obecního pozemku parc. č. 351/2 - manželé Freissl 

Předsedající informoval, že v návaznosti na usnesení U-9-1/2018 a následné dohody 

s manželi Freissl na navýšení kupní ceny na výši 15.000 Kč byl zveřejněn záměr prodat 

pozemek parc. č. 351/2, v k.ú. Klokočná předem určenému zájemci – manželé Freissl.  

Záměr byl zveřejněn od 15. 2. 2018 do 6. 3. 2018. Obec neobdržela žádný jiný návrh. 

Je připravena a oboustranně předjednána Kupní smlouva, kterou měli všichni zastupitelé 

k dispozici v předstihu ke kontrole. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

K návrhu se nikdo nevyjádřil.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje prodej pozemku parc. č. 351/2, o celkové 

výměře 29 m2, v k. ú Klokočná,  manželům René Freissl a Mgr. Markéta Freissl za kupní 

cenu ve výši 15.000 Kč a pověřuje starostu obce ing. Miloslava Rovného podpisem Kupní 

smlouvy, která je přílohou č. 2 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek, František Bašta 

proti: 
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zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-16-2/2018 bylo schváleno. 

8. Souhlas s prodejem obecních pozemků parc. č. 352/1 a parc. č. 94/10 – Jana 

Muranová 

Předsedající informoval, že v návaznosti na usnesení U-10-1/2018, byl pořízen 

geometrický plán, na jehož základě a žádosti obce stavební úřad oddělil pozemek parc. č. 

94/9 na nové pozemky parc. č. 94/ 9 a 94/10. Následně došlo k dohodě s Janou Muranovou 

na navýšení kupní ceny na výši 200.000 Kč. Současně obec dostala souhlas s prodejem od 

pana Františka Čermáka, vlastníka sousedícího pozemku parc. č. 46. Poté byl zveřejněn 

záměr prodat pozemek parc. č. 352/1 a pozemek parc. č. 94/10, v k.ú. Klokočná předem 

určenému zájemci – paní Janě Muranové.  

Záměr byl zveřejněn od 7. 3. 2018 do 23. 3. 2018. Obec neobdržela žádný jiný návrh. 

Je připravena a oboustranně předjednána Kupní smlouva, kterou měli všichni zastupitelé 

k dispozici v předstihu ke kontrole. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Pan JK se dotázal, zda se nejedná o cestu. Předsedající odpověděl, že ano, jedná se však o 

„slepou“ cestu. K návrhu se již nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje prodej pozemků – pozemek parc. č. 352/1, o 

celkové výměře 171 m2, a pozemek parc. č. 94/10 (vzniklý dělením pozemku parc. č. 94/9) 

o celkové výměře 1.298 m2, v k. ú Klokočná,  Janě Muranové za kupní cenu ve výši 

200.000 Kč a pověřuje starostu obce ing. Miloslava Rovného podpisem Kupní smlouvy, 

která je přílohou č. 3 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bašta 

proti: 

zdržel se: František Bártek 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  1 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-17-2/2018 bylo schváleno. 

9. Návrh na pořízení změny č. 1 ÚP Klokočná (sběrný dvůr) 

Předsedající informoval, že Obec Klokočná má zájem vybudovat v obci sběrný dvůr. Obec 

vlastní pozemek pro realizaci tohoto záměru - plocha za hřištěm u lesa, kde je v současnosti 

plocha pro kontejnery na biologický odpad. Je však nutné upravit regulativa stávajícího 

platného územní plánu v řešené ploše tak, aby umístění sběrného dvora umožňovala. 

Změna č. 1 územního plánu Klokočná bude tedy řešit doplnění regulativ v ploše SR2 

(plocha občanského vybavení – sport a rekreace). 

Změna č. 1 územního plánu Klokočná nebude měnit urbanickou koncepci. Rozsah 

řešeného území se nemění. Změna bude řešit doplnění regulativ v ploše SR22 (plocha 
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občanského vybavení – sport a rekreace) o přípustné využití dopravní a technické 

infrastruktury. 

Obsahem Změny č. 1 je úprava/doplnění textu; „Podmíněně přípustné je využití této 

lokality pro dopravní a technickou infrastrukturu (například záchytné parkoviště, sběrný 

dvůr, kompostárnu, apod.). Podmínkou je, že tato dopravní a technická infrastruktura bude 

budována na základě veřejného zájmu / na základě potřeb obce a její provoz nebude 

znehodnocovat obytný standard sousedních ploch smíšených obytných a ploch občanského 

vybavení“. 

K tomuto obsahu je již vydané souhlasné stanovisko Krajského úřadu Středočeského kraje, 

odboru životního prostředí a zemědělství. 

Následující postup je, že zastupitelstvo musí schválit Obsah Změny, pořizovatele Změny 

a určeného zastupitele pro pořízení Změny. Zastupitelé byli na poradě zastupitelstva 

s Obsahem Změny č. 1 a s postupem seznámeni. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje; 

1. pořízení Změny č. 1 územního plánu Klokočná a jeho obsahu z vlastního podnětu 

ve zkráceném postupu pořízení dle odst. 2, § 55a stavebního zákona. (Obsah Změny 

č. 1 územního plánu Klokočná je přílohou č. 4 tohoto usnesení). 

2. pořizovatele Změny č. 1 územního plánu Klokočná, kterým je úřad územního 

plánování v Říčanech. (Městský úřad v Říčanech, odbor územního plánování a 

regionálního rozvoje, Komenského náměstí 1619, 251 01 Říčany). 

3. Ing. Miloslava Rovného jako určeného zastupitele Obce Klokočná pro pořízení 

Změny č. 1 územního plánu Klokočná“. 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Blanka 

Habrmanová, František Bašta, František Bártek 

proti: 

zdržel se: Petr Prokýšek 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  1 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-18-2/2018 bylo schváleno. 

10. Informace o postupu přípravných projektových a inženýringových prací v projektu 

Kanalizace Klokočná – kritická místa. 

Předsedající vyzval Petra Prokýška, aby se ujal tohoto bodu programu. 

Petr Prokýšek seznámil přítomné s postupem přípravných projektových a inženýringových 

prací v rámci projektu Kanalizace a ČOV Klokočná. Obec pokročila do stádia podání 

žádosti o územní rozhodnutí na MÚ Říčany, kde byl souhlas přislíben. Obec nebyla 

úspěšná v získání souhlasu od 6 vlastníků pozemku a proto je třeba zvolit jinou trasu 

odkanalizování – odvodu vyčištěných odpadních vod z čistírny.  

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil. 

11. Smlouvy na zřízení věcných břemen – kabelové přípojky NN – přečerpávací stanice 

kanalizace 
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Předsedající vyzval Petra Prokýška, aby se ujal tohoto bodu programu. 

Petr Prokýšek informoval, že v rámci akce „Kanalizace Klokočná“ se budou realizovat 

celkem 3 přečerpávací stanice. Pro ty je třeba zřídit přípojkové skříně a kabelové přípojky 

NN na pozemcích ve vlastnictví obce. Z tohoto důvodu je třeba s ČEZ Distribuce, a.s. 

uzavřít Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a smlouvy o 

právu provést stavbu. Dále je třeba potvrdit Souhlasná prohlášení k umístění energetického 

zařízení na nemovitosti. V současné době máme podklady k přípojce NN na pozemcích 

parc. č. 322/38 a 322/41. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje uzavření Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy 

o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu - č. stavby/č. smlouvy IP-

12-6013459/VB001 se společností ČEZ Distribuce, a.s se sídlem Děčín. Dotčené 

nemovitosti jsou pozemek p.č. 322/38 a 322/41 v k.ú. Klokočná. Současně souhlasí 

s potvrzením Souhlasného prohlášení k umístění energetického zařízení na nemovitosti. 

Dále pověřuje starostu obce ing. Miloslava Rovného podpisem těchto dokumentů.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Blanka 

Habrmanová, František Bašta, František Bártek, Petr Prokýšek 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-19-2/2018 bylo schváleno. 

12. Žádost o dotaci na pořízení DA pro JSDHO 

Předsedající vyzval Blanku Habrmanovou, aby se ujala tohoto bodu programu. 

Blanka Habrmanová informovala o jednáních s velitelem JSDHO a SDH ve věci pořízení 

dopravního automobilu v základním provedení pro přepravu jednotky požární ochrany na 

místo zásahu nebo přepravu osob při plnění úkolů na úseku ochrany obyvatelstva, včetně 

Mladých hasičů. Automobil nebude vybaven vestavěnou hasicí technologií ani pevnými 

úchyty pro její stálé umístění. JSDHO provedla poptávky a má nabídku na DA – Ford 

Transit Kombi V363 TREND 350L2 M1 2,0 za cenu 928.000 Kč.  

MV ČR – generální ředitelství Hasičského záchranného sboru České republiky vypisuje 

každý rok investiční dotace v rámci programu "Dotace pro jednotky SDH obcí", ze které 

lze hradit až 450.000,- Kč pořizovacích nákladů DA (což představuje max. 50 % z celé 

výše pořizovací ceny DA). Na úhradu zbylé části pořizovací ceny lze následně požádat o 

dotaci Středočeský kraj, která může činit až 300.000,- Kč. Pokud by obec byla v žádostech 

o tyto dvě dotace úspěšná, hradila by ze svého rozpočtu pouze náklady ve výši 178.000,- 

Kč. 

O obě dotace je třeba požádat a o dotaci ze Středočeského kraje lze žádat až po přidělení 

dotace MV ČR z GŘ HZS ČR. Je tedy nutné nejprve požádat o tuto dotaci, která by měla 

být vypsána každým dnem. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Martin Pávek navrhl usnesení nelimitovat výši doplatku spolufinancování DA žádnou 
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částkou, po krátké diskusi byl tento návrh přijat. Petr Prokýšek si myslí, že je třeba 

do rozpočtu zahrnout i další náklady, např. povinné ručení, prohlídky, opravy apod. 

František Bártek sdělil, že další náklady jako hrazení povinného ručení nejsou podstatné a 

nediskutoval by o nich. Předsedající dodal, že přesná částka spolufinancování se pak 

dodatečně schválí na základě rozpočtového opatření. Pan JK položil dotaz, kdy přesně bude 

žádost o dotaci podána? B. Habrmanová odpověděla, že ve chvíli vyhlášení dotací, jak před 

chvílí informovala . K návrhu se již dále nikdo nevyjádřil.  

Předsedající přečetl návrh usnesení:  

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje podání žádostí o dotaci na pořízení DA pro 

JSDHO, a to v rámci programu "Dotace pro jednotky SDH obcí" MV ČR – GŘ HZS ČR 

a následně v rámci „Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS" 

z rozpočtu Středočeského kraje na maximální výši 750.000,- Kč. Současně schvaluje 

závazek spolufinancování DA.“  

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Blanka 

Habrmanová, František Bašta, František Bártek, Petr Prokýšek 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  7 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-20-2/2018 bylo schváleno. 

13. Strategický rozvojový plán – informace o postupu - anketa 

Předsedající vyzval Blanku Habrmanovou, aby se ujala tohoto bodu programu. 

Blanka Habrmanová informovala, že byly zahájeny práce na strategickém rozvojovém 

plánu obce. Připomněla, že strategický rozvojový plán obce je základním programovacím 

a koncepčním dokumentem, prostřednictvím něhož obec plánuje realizaci svých budoucích 

aktivit v oblasti rozvoje. K strategickému rozvojovému plánu obce bude přihlíženo při 

plánování investic a sestavování rozpočtu obce. Umožní tak naplňovat vizi obce a přispěje 

k vylepšení koordinace plánovaných aktivit v obci. Tento dokument je důležitý zejména 

při podávání žádostí o dotace. Firma, která zpracovává tento dokument, má připravenou 

teoretickou část a dotazníkové šetření s cílem zeptat se občanů obce, co by si v obci přáli, 

kam obec směřovat, co se líbí a co nikoliv. Tyto dotazníky budou distribuovány 

prostřednictvím poštovních schránek.   

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil. 

14. Kasační stížnost 

Předsedající informoval, že na lednovém zasedání zastupitelstva pan Mgr. Slavík 

informoval o řešení soudních sporů obce a správních řízení. Jedním z těch soudních sporů 

obce je „Návrh na zrušení regulativů pro plochy zemědělské v opatření obecné povahy – 

ÚP Klokočná“. Minule byli všichni informováni, že Návrh žalujícího Krajský soud zamítl. 

Obec dne 31. 1. 2018 však obdržela od Nejvyššího správního soudu informaci, že pan MK 

podal Kasační stížnost na zrušení rozsudku Krajského soudu v Praze, kterým se zamítl 

návrh na zrušení regulativů pro plochy zemědělské v opatření obecné povahy – ÚP 

Klokočná ze dne 29. 9. 2014. Stěžovatel poté do 1 měsíce doplnil důvody kasační stížnosti. 
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Obec byla vyzvána k předložení kompletního spisu a vyjádření ke stížnosti. Kompletní spis 

jsme zkompletovali a předložili v požadovaném termínu. Termín pro vyjádření na naši 

žádost prodloužil NS do 26. 4. 2018. Nyní se připravuje vyjádření. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska, 

případně dotazy.  

Nikdo se nevyjádřil. 

15. Usnesení Kontrolního výboru ke zprávě k inventarizaci majetku za rok 2017 

Předsedající vyzval předsedu Kontrolního výboru pana Františka Bártka, aby se ujal tohoto 

bodu programu.  

František Bártek seznámil přítomné s usnesením Kontrolního výboru z 19. 3. 2018 a podal 

k němu komentář. Některé body jsou již vyřešeny, některé řešit nelze, neboť Smlouva o 

pronájmu nemovitosti (Hostince Na Klokočné) ze dne 1. 8. 2012 není kvalitně a 

srozumitelně napsaná. Kontrolní výbor doporučil zastupitelstvu obce uvedený majetek 

(lednice, kávovar a gril) nezařazovat do majetku obce a z procesu inventarizace ho 

vyjmout. Pokud tomu v nově uzavřené smlouvě o nájmu není, zpřesnit v tomto smyslu 

smlouvu s novým nájemcem, aby byl vyloučen nejasný výklad. 

Předsedající sdělil, že nová smlouva je napsána velmi precizně.  

František Bártek dále doporučil nájemci nemovitosti sjednat pojištění odpovědnosti za 

škodu způsobenou činností podnikatele. Předsedající informoval, že otázka pojištění je 

velice podrobně v nájemní smlouvě řešena, pouze se zatím nevyžadovalo. Nyní ale je ve 

spojení s pojišťovací makléřkou nájemníka, které předal veškeré potřebné podklady – je 

v řešení.  

Kontrolní výbor dále předsedovi inventarizační komise a předsedovi finančního výboru 

doporučil přezkoumat, zda nechybí některé zařizovací předměty dle účetnictví obce (např. 

dotyková baterie v hostinci) a o výsledku přezkoumání informovat zastupitelstvo. 

Současně kontrolní výbor doporučil při jmenování inventarizační komise jmenovat i 

komisi likvidační.  

Předsedající doplnil, že v rámci letošních inventur byly zjištěny nesrovnalosti na základě 

bývalé nájemní smlouvy, nebylo však možné vymáhat výše uvedené položky zejména 

kvůli špatnému textu smlouvy, z něhož nebylo zřejmé, co by mělo přejít do majetku obce. 

Předsedající dále poděkoval F. Baštovi a Š. Machaňové za řádně provedenou inventuru a 

kontrolnímu výboru za vyjádření a objasnění.    

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná bere na vědomí usnesení Kontrolního výboru z 19. 3. 

2018 a ukládá starostovi obce předložit zastupitelstvu obce při schvalování složení 

inventarizační komise i složení likvidační komise.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Petr Prokýšek, Blanka 

Habrmanová, František Bártek, František Bašta 

  

proti: 

zdržel se: Martin Pávek 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  1 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-21-2/2018 bylo schváleno. 
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16. Různé 

• Akce Čistý Ladův kraj a sázení stromků 

Předsedající pozval všechny přítomné na další ročník jarního úklidu obcí a přírody v 

Ladově kraji. Akce se koná v sobotu dne 7. 4. 2018 od 9 hodin. Sraz dobrovolníků je 

na horní návsi. Předsedající dále pozval přítomné v sále na akci „Přijďte si se svými 

dětmi zasadit svůj strom“. Budou se vysazovat malé stromky v obecním lese na pasece, 

která vznikla po větrné kalamitě loni na podzim. Sraz účastníků je v sobotu 14. 4. 2018 

v 9 hodin Na Obci.  

• Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající vyzval všechny přítomné k diskusi.   

František Bašta položil dotaz, v jakém stádiu je místní rozhlas? Jan Malý odpověděl, 

že ve stádiu zadávání projektové dokumentace, jehož součastí je i pasport veřejného 

osvětlení. Bude zadáno výběrové řízení na projektanta, který vypracuje projektovou 

dokumentaci, jak na místní rozhlas, tak i na veřejné osvětlení. Důvodem je potřebná 

koordinace obou projektů, které využívají povětšinou stejné nosné konstrukce – 

sloupy.  

Předsedající doplnil, že výběrová řízení na zhotovitele jak místního rozhlasu, tak 

veřejného osvětlení budou probíhat již oddděleně, nezávisle na sobě a pravděpodobně 

i v různých časech – podle potřeby a podle dostupných finančních prostředků. 

Nikdo další se už do diskuze nezapojil. 

Předsedající ukončil veřejné zasedání zastupitelstva obce Klokočná ve 20:45 hod, 

poděkoval všem přítomným za účast a všem popřál příjemné velikonoční svátky. 

 

Přílohy zápisu: 

Příloha č. 1 -  Rozpočtové opatření č. 2/2018 

Příloha č. 2 -  Kupní smlouva č. 1/2018 – manželé Freissl 

Příloha č. 3 -  Kupní smlouva č. 2/2018 – Jana Muranová 

Příloha č. 4 -  Obsah Změny č. 1 územního plánu Klokočná 

Zápis byl vyhotoven dne 5. 4. 2018 
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